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Szanowna Pani Radna,  

w odpowiedzi na Pani interpelację informuję, że Miasto Kalisz cały czas 

przygotowuje się do czekającej nas rewolucji energetycznej, działając na różnych          

polach. 

Samochody elektryczne nie są jeszcze w naszym mieście aż tak popularne, 

jednak tworzymy infrastrukturę, która ułatwi korzystanie z nich. Budowę stacji 

ładowania samochodów elektrycznych - w porozumieniu z Miastem - realizuje 

spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu. 

Dotąd spółka zamontowała jedną taką stację przy ulicy Podmiejskiej, 

w sąsiedztwie centrum handlowego. W najbliższych tygodniach urządzenie 

zostanie uruchomione.  Planowane jest powstanie kolejnych tego typu stacji 

w innych częściach miasta, m. in. na Złotym Rogu, gdzie zadanie jest już w fazie 

projektowej oraz przy aquaparku i nieopodal hali Arena. 

Aktualnie nie ma planów wyznaczenia specjalnych miejsc parkingowych dla 

pojazdów elektrycznych. Nie wykluczam jednak ich stworzenia, gdy – wraz ze 

wzrostem liczby samochodów elektrycznych w Kaliszu – nastąpi taka potrzeba. 

Łączę wyrazy szacunku

                                                                         






